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زیر ساخت تاسیسات ریلی 
بندرعباس برای بارگیری روزانه 
۲۵۰ واگن نفتگاز افزایش یافت 

با انجام تغییرات عملیاتی در مسیرهای ورودی 
ریلی  خطوط  در  بارگیری  بازوهای  افزایش  و 
تاسیسات مخزندار بندرعباس، امکان بارگیری 250 
مخزندار نفتگاز در روز از مبدا بندرعباس فراهم 
شده است. مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های 
ریلی  تأسیسات   : افزود  هرمزگان  منطقه  نفتی 
بندرعباس مسئولیت انتقال فرآورده های نفتگاز 
و  فارس  خلیج  ستاره  پالایشگاه های  نفتکوره  و 
که  طوری  به  دارد  عهده  به  را  بندرعباس  نفت 
روزانه 81 دوش بارگیری ، کار تخلیه نفتکوره و 
27 دوش نیز بارگیری نفتگاز را انجام می دهد.  
احمد سالاری فر گفت : گسترش پروژه مخزندار 
ریلی با اعلام معاون وزیر نفت در امور پالایش 
پخش  ملی  شرکت  مصوبات  اجرای  و  پخش  و 
فرآورده های نفتی آغاز و با بازدید تیم فنی منطقه 
هرمزگان و همکاری مدیران ستادی ظرف مدت 
72 ساعت، ارتباط بین خطوط 20 اینچ و هشت 
اینچ ایستگاه های چهار و پنج ریلی انبار تأسیسات 
ریلی را برقرار شد. وی با اشاره به اینکه پیش از 
این، عملا برای 50 مخزن دار در روز در بندرعباس 
امکان بارگیری فراهم بوده ادامه داد : با ارتباط بین 
خطوط، امکان بارگیری به 250 مخزن دار رسید و 
پالایشگاه های حوزه استان  از حبس فرآورده در 
به  می افتاد جلوگیری  اتفاق  بعضا  که  هرمزگان 
عمل آمد. مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه هرمزگان خاظر نشان کرد : افزون 
بر خطوط چهار و پنج که مجهز شده و قابلیت 
بارگیری  و  نفتکوره  مخزن دار  تخلیه  همزمان 
مخزن دار ریلی نفتگاز را دارد؛ یک طرح میان مدت 
نیز بر اساس تکلیفی که شرکت ملی پالایش و 
پخش و همچنین ستاد شرکت ملی پخش اعلام 
کرد، خطوط 10 اینچی نیز طراحی شد تا به صورت 
هم زمان خطوط شش و هفت تأسیسات ریلی نیز 
امکان تخلیه و بارگیری مخزن دار نفتگاز را داشته 
باشد. احمد سالاری فر اظهار امیدواری کرد : با 
همزمان  بارگیری  شاهد  خطوط،  این  راه اندازی 
108 مخزن دار در بندر عباس برای فرآورده نفتگاز 
خواهیم بود، ضمن اینکه مقاصدی که قرار شده 
نفت صحرایی  انبار  از جمله  انجام شود  ارسال 
زاهدان توسعه یافته و انبار نفت یزد نیز  به شبکه 
ریلی متصل شده است. سالاری فر اتصال انبار 
نفت یزد به راه آهن و استفاده از مخزندار ریلی 
برای تخلیه نفتگاز در این انبار را یک پروژه ملی 
بیان کرد و گفت : 22 مخزن دار ریلی از بندرعباس 
ارسال شد.  بارگیری و به مقصد تأسیسات یزد 
وی با بیان این موضوع که منطقه آمادگی دارد 
تا روزانه بیش از 300 مخزن دار را به مقصد انبار 
نفت یزد و مقاصد دیگر ارسال کند، اظهار کرد: 
منطقه شاهرود با ایجاد زیر ساخت های لازم یکی 
دیگر از مقاصدی است که خوشبختانه بارنامه ها 
صادر شده و مخزن دارها به سمت شاهرود هم 
اعزام شده است. این مقام مسئول ، انبار نفت 
مشهد )زال پارس( را یکی دیگر از مقاصد تخلیه 
با مخزندار ریلی نام برد و گفت : تلاش مسئولان 
و کارکنان منطقه در انجام مأموریت ها ستودنی 
و  سخت کوش  همکاران  که  طوری  به  است، 
بی ادعای منطقه هرمزگان در انجام این امر مهم با 
یک تلاش جهادی و شبانه روزی و بدون هیچ گونه 
چشم داشتی توانستند این مقاصد را به صورت 
کامل تأمین کنند. سالاری فر خبر داد : در حال 
حاضر اتصال خط 10 اینچ در تاسیسات انبار نفت 
شهید رجائی در دستور کار منطقه است که با 
انبار  به مقاصد  آن روزانه 600 مخزن دار  اجرای 
مشهد  و  شاهرود  یزد،  زاهدان،  صحرایی  نفت 
اعزام خواهند شد.  وی مزیت اجرای این پروژه را  
انتقال ایمن فرآورده از بندرعباس به نقاط مرکزی 
و شمالی کشور و همچنین ایمنی در استمرار و 
تأمین به موقع نفتگاز نیروگاه ها و مجاری عرضه 
کشور عنوان کرد و افزود: برای اتصال بین خطوط 
هشت و 20 اینچ با یک تفکر جهادی و همکاری 
ستاره  نفت  پالایش  و  منطقه  فنی  کارشناسان 
انجام  هزینه کردی  هیچ گونه  بدون  فارس  خلیج 
شد. مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
منطقه هرمزگان کرایه حمل و نقل ریلی نسبت 
به حمل و نقل زمینی را با 45 درصد کاهش اعلام 
کرد و گفت : این کاهش در هزینه کرد حمل و 
مجموعه  سیاست گذاری  و   برنامه ها  جزء  نقل 
در  صرفه جوئی  جهت  در  پخش  ملی  شرکت 

هزینه ها به شمار می آید.

ویژه موسسات تک منظوره هنری و 
سینمایی خوزستان برگزار شد

برگزاری جلسه توجیهی اعتبارات 
جدول 17 موضوع کاهش         

آسیب های اجتماعی

موضوع   17 جدول  اعتبارات  توجیهی  جلسه 
ارائه  منظور  به  اجتماعی  های  آسیب  کاهش 
توضیحات لازم به موسسات تک منظوره هنری 
و سینمایی خوزستان در اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اطلاع  منظور  به  برگزار شد.  اسلامی خوزستان 
رسانی و ارائه توضیحات لازم درخصوص چگونگی 
در  موجود  راهکارهای  بررسی  و  ها  طرح  ارائه 
زمینه جذب اعتبارات جدول 17 با موضوع کاهش 
آسیب های اجتماعی، جلسه ای با حضور مدیران 
عامل موسسات تک منظوره هنری و سینمایی 
این  در  برگزار شد.  اداره کل  در سالن جلسات 
جلسه توجیهی سیدامین سپهریان معاون هنری 
و سینمایی اداره کل به تشریح اعتبارات تخصیص 
یافته به موضوع کاهش آسیب های اجتماعی و  
اهمیت و نقش موسسات هنری و سینمایی در 
این موضوع پرداختند و عنوان نمودند پذیرش و 
تخصیص اعتباربه طرح های دارای ایده و قالب نو 
که مشکلی از معضلات و آسیب های اجتماعی 
را رفع نماید تعلق خواهد گرفت. درادامه عباس 
)دبیرخانه  دبیرخانه جدول 17  مسئول  حیدری 
حمایت از طرح های حوزه کاهش آسیب های 
آئین  در خصوص  کاملی  توضیحات  اجتماعی( 
نامه ها و مقررات و و نحوه تکمیل طرح ها به 
حاضرین جلسه  ارائه نمودند . و پس ازآن مدیران 
با طرح موضوعات و سئوالات  عامل موسسات 
مختلف در حوزه های مختلف هنری و سینمایی 
تبادل  و  موجود  ومشکلات  مسائل  تشریح  به 
اطلاعات با معاون هنری و سینمایی پرداخته و 

پاسخ سئوالات خود را دریافت نمودند.

اعضای جدید شورای تصویب     
فیلم نامه استان خوزستان معرفی 

شدند
طی جلسه ای با حضور سیدامین سپهریان، 
و  فرهنگ  کل  اداره  سینمایی  و  هنری  معاون 
اعضای جدید شورای  ارشاد اسلامی خوزستان 
تصویب فیلم نامه استان معرفی و احکام آنان 
تقدیم شد. جلسه ای با حضور معاون هنری 
و سینمایی اداره کل در محل دفتر معاونت به 
منظور معرفی و تقدیم احکام شورای تصویب 
فیلم نامه استان تشکیل و اعضای جدید این شورا 
معرفی شدند. دراین جلسه سید امین سپهریان 
ضمن قدردانی از زحمات اعضای قبلی شورا با 
ارائه پیشنهادات و راهکارها و با تشریح آئین نامه 
های موجود از اعضای جدید خواستند نسبت به 
تنظیم دستورالعملی برای بررسی فیلم نامه های 
دریافتی اقدام نمایند تا روند بررسی ها با سرعت 
بیشتری ادامه پیدا کرده و از اتلاف زمان جلوگیری 
بعمل آید و همچنین فیلم نامه هایی که از نظر 
فنی و محتوایی از شاخص های مربوطه برخوردار 
بوده و  از غنای بالایی برخوردارند مورد تایید قرار 
بگیرند. در انتهای جلسه اعضای شورای تصویب 
فیلم نامه استان به شرح زیر معرفی و احکام 

خود را دریافت نمودند:
 -2 شورا   رییس   – سپهریان  امین  سید   -1
منصور گلی زاده – دبیر شورا  3-  مهدی کیخایی 
– عضو شورا  4- رضا سیادت - عضو شورا   5- 
سید حمید موسوی - عضو شورا   6- مهسا طیب 
- عضو شورا   7- رویا نژاد شجاعی- عضو شورا   

8- امین طرفی جلالی - عضو شورا

درخشش فولاد هرمزگان در 
نوزدهمین دوره جشنواره 

برترین های روابط عمومی ایران
لوح  و  تندیس  دو  هرمزگان  فولاد  شرکت 
افتخار مدیریت راهبردی و ارتباط موثر با رسانه 
برترین های  جشنواره  دوره  نوزدهمین  از  را 

روابط عمومی ایران به دست آورد. 
در این جشنواره همچنین شرکت فولاد مبارکه  
موفق به کسب جایزه روابط عمومی برتر کشور 
شد و با دریافت 2 تندیس و لوح افتخار به عنوان 
روابط عمومی برتر کشور مورد تقدیر قرار گرفت.

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری 
شیراز در آیین آغاز به کار طرح مدارس سبز که در 
راستای یادواره شهدای دانش آموز حادثه تروریستی 
حرم مطهر حضرت شاهچراغ )ع( در دستور اجرا قرار 
گرفته است، بیان کرد: این برنامه پیرو پویش بهار 
نارنج که کاشت یکصد هزار اصله درخت نارنج در آن 
مد نظر است، آغاز شد تا کاشت درختان به صورت 

هدفمند دنبال شود.
روح الله مظفری با بیان اینکه این پویش در چند 
بخش همچون محلات سبز اجرا می شود، افزود: این 
مراسم با عنوان یادواره شهدای دانش آموز حادثه 
در  )ع(  شاهچراغ  حضرت  مطهر  حرم  تروریستی 
آن  در  آموز  دانش  از شهیدان  یکی  که  مدرسه ای 
تحصیل می کرد شروع شد تا به عنوان کاری ماندگار 

و پایدار در شهر باشد.
با  سبز  مدارس  طرح  اینکه  بیان  با  او همچنین 
هماهنگی سازمان آموزش و پرورش و سازمان دانش 
آموزی اجرایی می شود، گفت: باتوجه به تفاهم نامه 
منعقد شده میان سازمان سیما، منظر و فضای سبز 
با سازمان دانش آموزی این طرح در 570  شهری 

مدرسه سطح شهر شیراز اجرا خواهد شد.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری 
اشاره  طرح  این  اجرای  اهداف  شیراز به  شهرداری 
کرد و افزود: این طرح ابتدا با هدف ترویج کاشت 
درخت، حفظ و نگهداری و توسعه سرانه فضای سبز 
انجام  پایش  از سوی دیگر براساس  اجرا می شود. 
شده در مدارس باتوجه به اینکه درصد زیادی از این 
مراکز آموزشی دارای فقر فضای سبز هستند و این 
اقدام کمک کننده می تواند موجب توجه بیشتر به 
این بخش شود. مظفری یادآور شد: از تعداد یکصد 
هزار کاشت درخت مد نظر، تاکنون بالغ بر 20 هزار 

درخت کاشت شده است.
او همچنین ادامه داد: با توجه به تعاریف مختلفی 
که از سرانه فضای سبز وجود دارد، سرانه فضای سبز 
شهر شیراز با احتساب پادگان ها، ارتفاعات، باغ ها و 
بخش خصوصی عددی بالغ بر 25 متر است و با 
پراکنده  به صورت  درختان  کاشت  اینکه  به  توجه 
انجام می شود می توان گفت که این سرانه افزایش 

بسیاری خواهد یافت.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری 
شهرداری شیراز همچنین به برند بهار نارنج ویژه شهر 
شیراز و اقدامات لازم در این خصوص طی سال های 
آینده اشاره کرد و افزود: یکی از اهداف مهم این برند 
سازی معرفی بیشتر آن بود و باتوجه به اینکه این 

شاخص ویژه شهر شیراز است که با اقلیم خاص آن، 
بهار نارنج آن با سایر مناطق متفاوت است لذا برند 

سازی آن با این هدف ویژه انجام شده است.
مدارس سطح شهر شیراز با کاشت نهال نارنج، سبز 

می شوند
و  زیست  محیط  معاون  مراسم  این  ادامه  در 
خدمات شهری شهرداری شیراز نبر بیان کرد: پویش 
کاشت 100 هزار اصله نهال نارنج به طرح مدارس 
سبز رسیده است که با ابتکار شهرداری شروع این 
طرح در مدرسه شاهد سید احمد خمینی )ره( محل 
تحصیل محمدرضا کشاورز یکی از شهدای دانش 

آموز حادثه تروریستی شاهچراغ آغاز شد.
طرح  در  داریم  بنا  کرد:  اظهار  غلامی  غلامرضا 
با  شیراز  شهر  سطح  مدارس  همه  سبز،  مدارس 

کاشت نهال نارنج سبز شوند.
او عنوان کرد: در راستای حفظ ارزش های ایثار و 
شهادت، شهرداری شیراز از درب حرم مطهر حضرت 
توریستی  حادثه  شهداء  خانه  تا  )ع(  شاهچراغ 
شاهچراغ )ع( را با کاشت درخت سبز می کند و آن را 

مسیر سبز شهادت نامگذاری کند.
کاشت نهال در مدارس به فرهنگ عمومی تبدیل 

شود
سازمان  در  ناظرشورا  عضو  مراسم  این  پایان  در 
سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری شیراز 
نیز در سخنانی عنوان کرد: یکی از فازهای اجرایی 
طرح کاشت یکصد هزار نهال نارنج است که از سال 

گذشته در شهرداری شیراز رقم خورد.
افسانه خواست خدایی با بیان اینکه فاز اول در 

حوزه معابر و خیابان ها، فاز دوم در باغ های سطح 
شهر شیراز و فاز سوم در محلات و پادگان ها با هدف 
احیاء کاشت نهال نارنج، بعنوان یکی از میراث های 
هدف  با  طرح  این  افزود:  شد،  انجام  شیراز  شهر 
گسترش سرانه فضای سبز با استفاده از نارنج بعنوان 

یکی از درخت های اصیل این شهر رقم خورد.
و  نارنج  نهال  کاشت  خدایی،  خواست  گفته  به 
یک  ایجاد  به  می تواند  مدارس  سطح  در  درخت 
فرهنگ عمومی در خصوص کاشت درختان تبدیل 
شود. او همچنین با بیان اینکه فاز چهارم طرح تحویل 
کاشت نهال نارنج توسط یاوران شورا به شهروندان و 
کاشت آن درب منازل است، عنوان کرد: این طرح 
به دنبال نهادینه کردن حوزه گسترش فضای سبز و 

احیاء درخت نارنج در سطح شهر شیراز است.

طی مراسمی با حضور مسئولان شهری صورت گرفت

ح مدارس سبز در ۵۷۰ مدرسه شهر شیراز آغاز به کار طر
طی مراسمی با حضور مسئولان شهری، اجرای طرح مدارس سبز به صورت نمادین در یکی از مدارس شیراز که محل تحصیلی یکی از شهدای 

تروریستی حرم مطهر شاهچراغ بود، آغاز شد.

این برنامه 
پیرو پویش 

بهار نارنج 
که کاشت 

یکصد هزار 
اصله درخت 
نارنج در آن 

مد نظر است، 
آغاز شد تا 

کاشت درختان 
به صورت 

هدفمند دنبال 
شود

طی 8 ماهه اول سال جاری :
حدود ۲۳۰۰ فیش عوارض صنفی صادر شده است

سرپرست منطقه 5 شهرداری کرج گفت: تمام 
این منطقه  پرونده های کمیسیون ماده 100 
تعیین تکلیف شده است. حسین عطایی 
با اعلام این خبر عنوان کرد: به رغم رکود 
و  شهری  سازهای  و  برساخت  حاکم 
شهرداری  موجود،  اقتصادی  نوسانات 
توان  به کارگیری تمام  با  منطقه 5 کرج 
کاری و اجرایی و با همت و تلاش مضاعف 
درآمدی  میزان  شد  موفق  خود  پرسنل  کلیه 
خود را در بازه زمانی، ابتدای سال جاری تا آبان ماه 
در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته، به میزان 1۹2 درصد افزایش دهد. 
عطایی در خصوص جریمه پرونده های کمیسیون ماده صد گفت: در حال 
حاضر تقریباً کلیه پرونده های کمیسیون ماده صد، تعیین و تکلیف شده و 
پرونده ی بدهکار در مجموعه وجود ندارد. وی اخذ عوارض نوسازی و صنفی 
را از منابع درآمدی پایدار شهرداری ها برشمرد و عنوان کرد: در هشت ماهه 
سال جاری حدود دوهزارو 3۹6 فقره فیش عوارض صنفی در سطح منطقه 
توزیع شده که با پیگیری های متعدد، حدود دوهزار و 300 سه فقره فیش 
در حساب  ریال  میلیارد  حدود 55  در  درآمدی  و  پرداخت شده  به  منجر 
شهرداری کارسازی شده است. این مسئول افزود: در هشت ماهه سال جاری، 
درآمد امور صنفی مبلغی حدود 55 میلیارد ریال بوده که در مقایسه با سال 

گذشته، میزان درآمد در این امور حدود 230 درصد افزایش داشته است.

با تفاهم نامه شهرداری اندیشه و شهرداری شهریار محقق شد: 
كاهش هزینه متوفیات برای شهروندان شهر اندیشه

الملل  بین  امور  و  عمومی  روابط  گزارش  به 
اندیشه،بهروز  شهرداری  و  اسلامی  شورای 
کاویانی با اعلام این خبر افزود : بدلیل 
از  یکی  اندیشه  شهر  متفاوت  بافت 
نواقصی که در حال حاضر متوجه شهر 
اندیشه است عدم تعریف آرامستان در 
این شهر طبق طرح تفصیلی می باشد 
لذا شهروندان متوفیات خود را در بهشت 
رضوان شهریار به خاک می سپارند  وی افزود 
در شهریار هر  تدوین شده  قوانین  به  توجه  با   :
شهروند بیرون از این شهر باید برای به خاک سپاری عزیز از دست رفته 
خود مبلغ  مازادی را پرداخت کند که شهر اندیشه نیز از آن مستثنی نبود 
که با پیگیری های مجدانه ای که صورت پذیرفت و تعامل مجموعه مدیریت 
شهری شهریار این رقم به حد متعادل کاهش پیدا کرد .شهردار اندیشه 
افزود : در این راستا شهرداری اندیشه در یک حرکت تعاملی و برای رفاه 
حال شهروندان، با خرید دو دستگاه آمبولانس مخصوص با اعتبار هشتصد 
میلیون تومانی برای بهشت رضوان شهریار و مامور نمودن دو نیرو برای 
خدمات رسانی در این حوزه راهی مناسب برای رفع مشکلات مردم شریف 
شهر اندیشه پیمود. بهروز کاویانی در پایان افزود: برای انجام این تفاهم نامه 
پیگیری های بسیاری صورت گرفت که لازم میدانم ضمن تقدیر از زحمات 
همه همکارانم از تعامل مجموعه مدیریت شهری شهریار نیز قدردانی نمایم.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز خبر داد
بارش برف در برخی محورهای البرز

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز 
از  برف  بارش  احتمال  به  توجه  با  گفت: 
زمان  در  می شود  درخواست  رانندگان 
استان  کوهستانی  محورهای  از  تردد 
حتما زنجیر چرخ و لباس گرم به همراه 

داشته باشند.
علی زندی فر با اشاره به بارش پراکنده 
اظهار  البرز  محورهای  از  برخی  در  برف 
کرد: در حال حاضر شاهد بارش پراکنده در 

محور طالقان و نوجان هستیم.
وی ادامه داد: در سایر محورهای مواصلاتی البرز وضعیت عادی است و 

بارشی گزارش نشده است.
وی اضافه کرد: در حال حاضر تردد در تمامی محورهای مواصلاتی 
استان به جز هشتگرد- طالقان و شمشک – دیزین که مسدود است، به 

صورت عادی جریان دارد.
رانندگان  از  برف  بارش  احتمال  به  توجه  با  کرد:  تاکید  مسئول  این 
درخواست می شود در زمان تردد از محورهای کوهستانی استان حتما 

زنجیر چرخ و لباس گرم به همراه داشته باشند.
زندی فر گفت: با توجه به لغزنده بودن مسیرها در زمان بارندگی، از 
رانندگان تقاضا می شود سرعت مطمئنه را رعایت کنند و به حقوق یکدیگر 

احترام بگذارند تا شاهد وقوع حوادث تلخ نباشیم.

در فرودگاه پیام کرج برگزار می شود
دوازدهمین نمایشگاه بین المللی هوافضای ایران 

ایرشو  المللی  بین  نمایشگاه  یازدهمین  دبیر 
ظرفیت های  به  توجه  با  گفت:  هوافضا 
در  گستره  و  پیام  المللی  بین  فرودگاه 
دوره  دوازدهمین  جغرافیایی،  برگیری 
نمایشگاه ایرشو هوافضا در این فرودگاه 

برگزار خواهد شد.
افتتاحیه  مراسم  در  بنکدار  بیژن 
این نمایشگاه که هم اکنون به میزبانی 
کیش در حال برگزاری است افزود: امسال 
یازدهمین نمایشگاه بین المللی ایرشو هوافضا با 
حضور شرکت های خارجی از جمله روسیه و چین در بخش بین الملل 

نسبت به سال های گذشته قوی تر و پر بارتر در حال برگزاری است.
وی با اشاره به انتخاب فرودگاه بین المللی پیام، برای برگزاری دوازدهمین 
دوره نمایشگاه ایرشو که پاییز سال آینده برگزار می شود اظهار کرد:  یکی 
از اهداف برگزاری دوازدهمین دوره نمایشگاه بین المللی ایرشو هوافضا در 
فرودگاه بین المللی پیام استفاده از ظرفیت های عمومی حوزه هوانوردی 

این فرودگاه  است.
دبیر یازدهمین نمایشگاه بین المللی ایرشو هوافضا گفت: فرودگاه بین 
المللی پیام با نزدیک به هزار هکتار اراضی در استان البرز واقع شده و در 
حال حاضر فعالیت های کارگو، مسافری، آموزشی و MRO  را در دستور 

کار خود دارد.

مدیر کل آموزش و پرورش فارس خبر داد:

مدیر کل آموزش و پرورش فارس گفت: یک شهید گمنام دوران 
دفاع مقدس همزمان با سراسر کشور در سالروز شهادت حضرت 
فاطمه زهرا )س( در محل اداره کل آموزش و پرورش استان به خاک 

سپرده خواهد شد.
 به گزارش اداره اطلاع رسانی و روابط عمومی آموزش و پرورش 
فارس، محمد خلیل عسکری از برگزاری مراسم تشییع و خاکسپاری 
پیکر مطهر یک شهید گمنام همزمان با سراسر کشور در روز سه 
شنبه 6 دی ماه و همزمان سالروز شهادت حضرت فاطمه زهرا )س( 

در محل اداره کل آموزش و پرورش فارس خبر داد . 
مدیرکل آموزش و پرورش فارس با اشاره به پاسداشت حماسه 
آفرینی شهدای والامقام گمنام هشت سال دفاع مقدس و ترویج 
فرهنگ شهادت، حماسه، جهاد و مقاومت تصریح کرد: برنامه های 
مختلفی برای حضور شهید گمنام در اداره کل آموزش و پرورش در 

نظر گرفته است.
مطهر  پیکر  از  استقبال  مراسم  راستا  این  در  افزود:  عسکری 
شهیدگمنام در فرودگاه بین المللی آیت الله دستغیب شیراز، مراسم 
وداع با شهید گمنام در اداره کل آموزش و پرورش فارس برگزار 
خواهد شد. وی گفت:برپایی موکب های دانش آموزی در طول 
مسیر تشییع که همزمان با سراسر کشور در روز سه شنبه 6 دی 
ماه، سالروز شهادت حضرت فاطمه زهرا )س( توسط تشکل های 
دانش آموزی، اولیاء و فرهنگیان برگزار میگردد از جمله برنامه های 

پیش بینی شده است.
که شهیدان  کرد  اشاره  رهبری  معظم  مقام  فرمایشات  به  وی 
افلاکیان  عرصه ی  در  معروف  و  خاکیان  میان  در  گمنام  گمنام، 
هستند و گفت: فداکارانی که پس از گذشت سالیان دراز از لحظه ی 
شهادتشان کشور را با رایحه ی معنویت و جهاد، معطرّ می سازند و 

پرچم افتخار به خونهای ریخته شده در راه اسلام و قرآن را، بیش از 
پیش به اهتزاز در می آورند. 

پیکر  تشییع  به  اشاره  با  فارس  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
مطهرشهدای گمنام افزود: هر شهید پرچمی برای استقلال و شرف 
این ملت است و همه ما باید راه شهیدان را ادامه دهیم ودر حفظ 
خون آنان نقش اساسی داشته باشیم. شهدا معدن انوار، غیرت، 
اقتدار و عزت این ملت غیور و همیشه در صحنه انقلاب به شمار 

می روند.
عسکری ادامه داد: شکوه و عظمت مراسم شهدا در نقاط مختلف 
کشور نشانه وحدت، اتحاد و همدلی و پایبندی مردم به نظام و 

شهدا است.
وی اعلام کرد: شهدا هر از چند گاهی در این سال های پر التهاب 
و  و جهاد  رایحه معنویت  با معطر کردن فضای کشور،  جامعه 

فراموشی ارزش ها را به ما یادآوری می کنند.
مدیرکل آموزش و پرورش فارس با تاکید بر الگوپذیری از شهدا 
و ایثارگران افزود: سیره شهدا مکتب درس آموز انسانیت و تعالی 

بخش سعادت و خوشبختی برای افراد است.
عسکری شهدا را تندیس های زنده غیرت، عزت و اقتدار نظامی 
اسلامی برشمرد و اضافه کرد: امنیت، آرامش و اقتدار نظام اسلامی 

رامرهون جان فشانی های شهدا و ایثارگران هستیم.
وی با اشاره به تشییع پیکر مطهرشهدای گمنام بیان کرد: جلسات 

بزرگداشت شهدا، ادامه ی حرکت جهادی و ادامه ی شهادت است.
مدیرکل آموزش و پرورش فارس ضمن دعوت از تمامی گروه ها و 
افراد مختلف مردم، دانش آموزان، تشکل های دانش آموزی، اولیاء 
و فرهنگیان برای حضور در این مراسم افزود: نباید فراموش کرد که 
سایه امن آرامش و امنیت امروز را مدیون خون همین شهیدانی 
هستیم که برای دفاع میهن از جان خود گذاشتند و وظیفه ما نگه 
داشت یاد آنها و انتقال ارزش ها و یادگارهای دفاع مقدس به نسل 

جدیدی که روزهای جنگ را درک نکرده است.

ورش فارس خاکسپاری یک شهید گمنام دوران دفاع مقدس در محل اداره کل آموزش وپر

رویکرد جدید شهرداری سخن گفت.سید  دو  عنوان  به  و هوشمندسازی  از شفافیت  گرگان  شهردار 
محمدرضا سیدالنگی در نشست خبری با اصحاب رسانه استان گلستان که در طبیعت پارک جنگلی النگدره 
گرگان برگزار شد اظهار داشت: مسئله ترافیک، معضلی برای شهروندان گرگانی است که در این رابطه با 
فرمانداری و اعضای شورای اسلامی شهر جلسات متعددی در سه ماهه اخیر برگزار شد.سیدالنگی افزود: در 

این جلسات، مطالعات جامع ترافیکی شهر بازنگری و اقدامات پیشنهادی تدوین شد و قرار است در جلسه 
آتی شورای ترافیک شهرستان به فرمانداری ارائه شود. وی در خصوص پیشرفت شهربازی مدرن گفت: این 
پروژه عمرانی در عرصه ای به مساحت 18 هکتار به عنوان بزرگترین شهربازی شمال کشور با مشارکت بخش 

خصوصی در دست احداث است و تاکنون حدود 60 درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.

شفافیت و هوشمندسازی دو رویکرد شهرداری گرگان است


